
  
 

 
 

Protokół nr 78/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 25 marca 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.11 

Stan członków Komisji – 6 

Obecnych – 6  

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkanie prowadziła Pani radna Małgorzata Struzik – Przewodnicząca Komisji. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

z 28 lutego 2024 roku. 

3. Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz  

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

4. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

6. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 

2023 r. 

7. Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna w społeczności 

lokalnej” za 2023 rok.  

8. Sprawozdania za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej. 

9. Gospodarka odpadami komunalnymi w Płocku – przychody i koszty w ramach budżetu 

miasta Płocka z podziałem na rodzajowość za lata 2017-2023. Przedstawienie wysokości 

umów z odbiorcami odpadów komunalnych za wskazane lata. 

10. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 1127),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 1128), 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 1116), 

4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111), 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112), 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113), 

7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób 

z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 
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dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114), 

8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe 

wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126), 

9) określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na nie 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 

(druk nr 1115), 

10) przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku 

za 2023 rok (druk nr 1117), 

11) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2023 rok” (druk nr 

1118), 

12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119), 

13) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120),  

14) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie bonifikaty 

od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy  

ul. Kredytowej (druk nr 1121), 

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122), 

16) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków (druk nr 1123), 

17) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124). 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Witam Państwa bardzo 

serdecznie na 78. posiedzeniu Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej. Uprzejmie 

proszę Państwa radnych o sprawdzenie obecności. Nie wiem, nie mam wyników.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie dziękuję. 

Mamy kworum, możemy procedować. Miło mi na dzisiejszej komisji powitać Prezydenta 

Miasta Płocka Pana Andrzeja Nowakowskiego i zastępców w osobach: Pana Piotra 

Dyśkiewicza, Pana Romana Siemiątkowskiego, Pana Artura Zielińskiego. Witam Skarbnika 

Miasta Płocka Pana Wojciecha Ostrowskiego oraz dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Płocka 

i jednostek organizacyjnych, którzy przygotowali dokumenty na dzisiejszą komisję. 

Szczególnie serdecznie witam przedstawicieli komendy Państwowej Straży Pożarnej, 

Komendy Miejskiej Policji w Płocku, komendanta Straży Miejskiej, Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Płocku. Ponieważ dzisiaj mamy sprawozdania tych służby, inspekcji 

i straży, więc serdecznie Państwa witam. Szczególnie serdecznie witam mieszkańców miasta 

Płocka, którzy obserwują nasze obrady w systemie online. Uprzejmie proszę o wprowadzenie 
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do porządku obrad projektu uchwały na druku numer 1129 w sprawie zmiany uchwały numer 

375/XXI/2016 Rady Miasta Płocka z dnia 30 sierpnia 2016 roku w sprawie powołania Płockiej 

Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, zmienionej uchwałą numer 88/V/2019 Rady Miasta 

Płocka z dnia 28 lutego 2019 roku oraz uchwałą numer 507/XXX/2021 Rady Miasta Płocka  

z dnia 29 kwietnia 2021 roku. Uprzejmie proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 1129): 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały na druku nr 1129 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Uprzejmie proszę  

o przyjęcie zmienionego porządku obrad. Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie zmienionego porządku obrad): 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad:  

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

z 28 lutego 2024 roku. 

3. Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz  

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

4. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

6. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 

2023 r. 

7. Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna w społeczności 

lokalnej” za 2023 rok.  

8. Sprawozdania za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej. 

9. Gospodarka odpadami komunalnymi w Płocku – przychody i koszty w ramach budżetu 

miasta Płocka z podziałem na rodzajowość za lata 2017-2023. Przedstawienie wysokości 

umów z odbiorcami odpadów komunalnych za wskazane lata. 

10. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 1127),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 1128), 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 1116), 

4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111), 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112), 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113), 

7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób 

z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 

dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114), 
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8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe 

wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126), 

9) określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na nie 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 

(druk nr 1115), 

10) przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku 

za 2023 rok (druk nr 1117), 

11) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2023 rok” (druk  

nr 1118), 

12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119), 

13) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120),  

14) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie bonifikaty 

od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy  

ul. Kredytowej (druk nr 1121), 

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122), 

16) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków (druk nr 1123), 

17) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124), 

18) zmiany uchwały nr 375/XXI/2016 Rady Miasta Płocka z dnia 30 sierpnia 2016 r.  

w sprawie powołania Płockiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, zmienionej 

uchwałą nr 88/V/2019 Rady Miasta Płocka z dnia 28 lutego 2019 r. oraz uchwałą  

nr 507/XXX/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 r. (druk nr 1129). 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 

z 28 lutego 2024 roku. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Uprzejmie proszę  

o przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej z dnia 

28 lutego 2024 roku. Czy są uwagi? Jeżeli nie ma uwag to będziemy głosować. Bardzo 

proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 77/2023 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 

przyjęty. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Przechodzimy do punktu 

następnego.” 
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Ad pkt. 3 

Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz 

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Mamy przedstawicieli 

służb. Proszę bardzo, czy są ze strony Państwa radnych pytania do Komendanta Miejskiego 

Policji w Płocku? Bardzo proszę. Materiał czytelny, obszerny. Bardzo proszę.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Chciałabym mieć pytanie do wszystkich służb, 

które zasiadają na tej sali. Jeśli można to w trakcie poproszę o takie odpowiedzi. Otóż  

w momencie kiedy dwa lata temu wybuchła wojna na Ukrainie w wielu miastach rozpoczęła 

się dyskusja czy też poszukiwanie informacji również z przeglądem wszystkich obiektów  

i innych… nie tylko obiektów, które znajdują się odrębne, ale i… chodzi mi o obiekty w formie 

piwnic, poszukiwania schronów. I z tego co wiem taka inwentaryzacja została zlecona nie 

wiem czy przez prezydenta, czy przez inne służby w kontekście miasta Płocka. Ja dopiero 

teraz słyszę o jakiś informacjach nagle przed wyborami, że będziemy angażować się  

w budowę schronów. Natomiast chciałabym wiedzieć czy taka inwentaryzacja została 

przeprowadzona pod kątem bezpieczeństwa mieszkańców Płocka i jakie są jej wyniki. Czy 

Państwo macie taką wiedzę jako osoby, które reprezentują w tej chwili służby zasiadające na 

tej sali w kontekście materiałów, które mamy przygotowane?” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuje bardzo. Więc to 

pytanie teraz Pani zada komendantowi miejskiemu policji, dobrze? Po kolei będziemy…” 

 

Pan Konrad Guzanek Komendant Straży Miejskiej w Płocku powiedział [z sali]: „To do 

komendanta straży pożarnej.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Tak, ale rozpatrujemy 

teraz sprawozdanie z działalności komendy miejskiej policji. To skończmy tę część  

i przejdziemy do straży w takiej sytuacji. Proszę bardzo, czy do tego sprawozdania  

z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku są jakieś pytania ze strony Państwa 

radnych? Jeżeli nie ma to przechodzimy w takim razie do głosowania. Kto z Państwa jest za 

pozytywną opinią tego materiału?” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję.” 
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Ad pkt. 4  

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 

bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „I wtedy proszę  

o odpowiedź jeżeli Pan komendant będzie uprzejmy.” 

 

Pan Jacek Starczewski p.o. Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku 

powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! Szanowni Goście! Państwowa 

Straż Pożarna prowadziła w roku 2023 – w 2022 zaczęła i w 2023 kończyła – inwentaryzację 

schronów, które się znajdują na… schronów i miejsc doraźnego ukrycia, które się znajdują na 

naszym podległym terenie. W związku z tym to samo działo się tu zarówno na terenie miasta 

Płocka, jak i powiatu płockiego. Powstała specjalna aplikacja, która jest dostępna  

w Internecie, każdy może sobie znaleźć miejsce takiego doraźnego ukrycia. Natomiast jeżeli 

chodzi o dokładne dane na temat schronów, które są w naszym mieście to obecnie tutaj ja 

takich informacji nie posiadam. Dziękuję bardzo.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. Czy 

jeszcze są pytania do Pana komendanta związane z…? Proszę bardzo.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Znaczy, może nie takie pytanie, tylko taka 

sugestia, która mam nadzieję, że wybrzmi z tego spotkania, bo słuchają zapewne tej naszej 

komisji również mieszkańcy miasta Płocka. Jak to się dzieje – bo ja już byłam na jednym 

takim spotkaniu z udziałem Pana prezydenta akurat Siemiątkowskiego gdzie organizacje 

pozarządowe, które zajmowały się bezdomnością w Płocku nie wiedziały o pewnych rzeczach, 

które prowadzi urząd miasta – jak to się dzieje, że my jako mieszkańcy Płocka nie wiemy  

o tym, że jest aplikacja, że jest strona dedykowana, że możemy znaleźć jakieś informacje? 

Mało tego, że tyle sesji było od momentu zakończenia przez Państwa tej inwentaryzacji i my 

nie dostaliśmy jako radni nawet żadnego sprawozdania w tym zakresie. To jest po prostu dla 

mnie dziwne i powiem, że dosyć zaskakujące. Nie obwiniam – broń Boże – Panów, bo nie 

jesteście za to winni, bo jak rozumiem jest gospodarz tego miasta, który powinien za te 

rzeczy odpowiadać i w tym przypadku mam bardzo duży zarzut do Pana prezydenta, że nie 

dopilnował do końca rzeczy, którą rozpoczął – jak zresztą wiele – i nie skończył. Dziękuję.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. Czy są 

pytania do Pana komendanta jeszcze ze strony Państwa radnych? Jeżeli nie to proszę  

o głosowanie na temat materiału związanego z bezpieczeństwem miasta.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do punktu następnego.” 
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Ad pkt. 5  

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego miasta Płocka za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy mamy tutaj pytania 

do przedstawiciela Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego ze strony Państwa 

radnych? Bardzo proszę. Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę o ikonki do 

głosowania.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Punkt następny.” 

 

Ad pkt. 6  

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej 

za 2023 r. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Jest z nami Pan 

komendant, proszę o pytania. Bardzo proszę. Jeżeli nie ma pytań, to przechodzimy do 

głosowania. Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do punktu następnego.” 

 

Ad pkt. 7  

Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna  

w społeczności lokalnej” za 2023 rok.  

 

Materiał stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Materiał dosyć obszerny, 

pokazujący w jaki sposób samorząd miasta Płocka działa w obszarze osób  

z niepełnosprawnościami: edukacja, działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

sytuacja na rynku pracy, środki finansowe, czyli jakie organizacje pozarządowe realizują 

pomoc osobom z niepełnosprawnościami, rzecznik osób z niepełnosprawnościami, kultura, 
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bardzo dużo aspektów życia społecznego i ZAZ czyli Zakład Aktywności Zawodowej. Czy do 

tego materiału macie Państwo pytania? Bardzo proszę. Materiał obszerny, czytelny. Jeżeli nie 

macie Państwo pytań, to przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję Państwu 

serdecznie. Punkt następny.” 

 

Ad pkt. 8  

Sprawozdania za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Też materiał czytelny, 

obszerny, pokazujący w jaki sposób samorząd miasta Płocka pomaga rodzinom w sytuacjach 

kryzysowych. Czy do tego materiału macie Państwo pytania? Jeżeli nie, to przechodzimy do 

głosowania. Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do punktu następnego.” 

 

Ad pkt. 9  

Gospodarka odpadami komunalnymi w Płocku – przychody i koszty w ramach 

budżetu miasta Płocka z podziałem na rodzajowość za lata 2017-2023. 

Przedstawienie wysokości umów z odbiorcami odpadów komunalnych za wskazane 

lata. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „No taki materiał trochę 

drastyczny, bo pokazujący ile brakuje nam w systemie środków finansowych. O tym  

z pewnością mógłby powiedzieć Pan skarbnik. Tam jest tylko jedna moja uwaga, ponieważ na 

stronie 3 ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zły publikator jest wpisany, 

jeszcze jakiś z 2023 roku i jeszcze dziwna pozycja 14569. Tak, że proszę tutaj ewentualnie 

proszę o poprawienie tego publikatora. I teraz byśmy poprosili Pana skarbnika, bo oczywiście 

mamy informacje jakie są egzekucje, ile udało się uzyskać środków z tytułów wykonawczych, 

ale to i tak są bardzo drastyczne sytuacje, bo bardzo dużo zaległości jest jeżeli chodzi  

o wysokość środków, które powinniśmy pozyskać z odpadów komunalnych, a które niestety… 

i windykacja tutaj nie daje żadnych takich poważnych efektów. Gdyby Pan skarbnik był 
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uprzejmy troszeczkę o tym powiedzieć.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Materiał jest WKŚ [Wydziału 

Kształtowania Środowiska], ale oczywiście po naszej stronie też mamy wsad. Natomiast jeśli 

o to chodzi to akurat tutaj myślę, że jest znacznie lepiej niż Pani mówi, Pani przewodnicząca, 

ponieważ tak naprawdę od roku 2019… Znaczy, kwota rzeczywiście jest bardzo duża, bo 3,6 

miliona to jest jakby… nie podlega dyskusji, ale jeśli spojrzymy na 2019 gdzie już było prawie 

3,5 to przy tych tak zwanych obrotach, które są co roku związane ze śmieciami, przez te pięć 

lat w zasadzie nie mamy przyrostu należności przeterminowanych, co oznacza, że ci co nie 

płacą to my windykujemy tych starych i to tak się to kółko się zamyka, bo widać to po tabeli 

numer 9, że nie jest tak – powiedzmy – że ci starzy przestali płacić, my ich nie egzekwujemy, 

a nowi się nie pojawiają, bo widać, że tych upomnień jest po 5-6 tysięcy rocznie, więc to tak 

zwane mielenie papierami się odbywa. Natomiast jakby ja się obawiałem, że w momencie 

kiedy był zwłaszcza ten wzrost cen dla mieszkańców parę lat temu, że to się przełoży na dużo 

większy wzrost również należności przeterminowanych, a tutaj właśnie dzięki tej pracy 

windykacji ta kwota stanęła i jest na tym samym poziomie, czyli w zasadzie te wpływy, które 

do nas wchodzą co roku mniej więcej są właściwe od tych pięciu lat, bo nie przyrastają nam 

kwoty, które… których osoby nie płacą. Co do samych dochodów i wydatków to powiem… też 

Państwo widzą, że 2023 był najlepszy od tego co mamy historię pokazaną od 2017,  

a w zasadzie chyba od 2015, bo chyba 2013 i 2014… 2013 to było tylko pół roku, 2014 był 

chyba na podobnym poziomie dopłaty – 1,5 miliona złotych, więc biorąc pod uwagę,  

że 1,2 miliona to koszty obsługi one oczywiście są to do samych takich kosztów zewnętrznych 

w 2023 dopłaciliśmy naprawdę niedużo stosunkowo, patrząc na lata poprzednie. Jeśli 

spojrzymy to w tym 2023 mieliśmy tylko 1,5 miliona dopłaty, a wcześniej były to  

3, 4 i prawie 6 milionów, więc… Z czego to wynika? Wynika to przede wszystkim z mniejszej 

ilości śmieci zmieszanych za które płacimy najwięcej za tonę też do oddawaniu do PGO  

i to powoduje, że jakby przesunięcie segregowane daje ten efekt. Jeśli spojrzymy to też ta 

analiza fajnie pokazuje, że w zasadzie dochody od momentu tej podwyżki, czyli od 2020 

mamy na tym poziomie powiedzmy 30-31 milionów, a wydatki w tym czasie spadły nam  

o 3 miliony. I to myślę, że… Bo mieliśmy niedawno kontrolę tych śmieci również i było 

pytanie dlaczego, co my robimy i dlaczego nie podnosimy cen. To było pytanie z NIK-u  

i myślę, że w zasadzie to trochę nam odpowiada, może jeszcze rok czy dwa i wyjdzie, że tych 

podwyżek nie będzie trzeba robić jeśli by dalej ta segregacja tak postępowała jak postępuje.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Uprzejmie dziękuję za 

wyjaśnienie. Czy są do Pana skarbnika jeszcze…? Bardzo proszę.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Ja mam pytanie do Pana skarbnika à propos 

bieżącego roku, nie wybiegając w przyszłość, bo I i II sektor umowa nam się kończy 31 lipca, 

a III i IV sektor kończy nam się umowa 30 czerwca. To w związku z tym jak Państwo 

zamierzacie skorelować to, czy zamierzacie aneksować o miesiąc, przedłużyć III i IV sektor, 

żeby rozpisać przetarg na wszystkie cztery sektory jednocześnie, bo jak rozumiem 

mieszkańcy powinni mieć czytelność i jasność obrazu, a tym samym kwota jest jedna na 

wszystkie cztery sektor, łączna kwota w budżecie zaplanowana? To jest jedna kwestia. 

Natomiast druga związana jest również z przetargiem. Czy Państwo widzicie jakieś pewne 

modyfikacje? Bo jak rozumiem zawsze Państwo chcecie oszczędzać w kontekście 

rozpisywania przetargu, czyli zawsze z czegoś rezygnujemy na niekorzyść mieszkańców. 

Mówię o – nie wiem – nieodbieraniu już baterii, nieodbieraniu rzeczy, które teraz musimy 

tylko i wyłącznie do wyselekcjonowanych punktów oddawać, ale mam na myśli na przykład 

worki na śmieci, na odpady. Miałam prośby ze strony mieszkańców, szczególnie ze strony 

wielorodzinnych… rodzin wielodzietnych z prośbą czy byłaby szansa dostarczania większej 

ilości worków na śmieci, bo w tej chwili każdy niezależnie od tego czy posiada jednego 

członka rodziny, czy jest to cztero- czy pięcioosobowa rodzina otrzymuje taką samą ilość 

worków na śmieci. Mówię o domkach jednorodzinnych, nie mówię oczywiście o zabudowie 

wielorodzinnej. Czy w związku z tym rozpisując przetarg – nie wiem – Państwo umieszczacie 

jakieś informacje w SIWZ zapewnie to prosiłabym o to… o rozważenie takich możliwości 
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zapisów, które by dawały szansę, żeby jednak rodziny wielodzietne – załóżmy, nie wiem – od 

3+, tak jak Karta Dużej Rodziny 3+, czy można byłoby wtedy proponować podwojoną ilość 

worków na odpady? Dziękuję.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. Prosimy 

o odpowiedź przedstawiciela WKŚ.” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Dzień dobry. Odnośnie pierwszego pytania jak są 

ustawione przetargi, w tej chwili one rozpoczynają się tak jak się kończą umowy, czyli 

zakładamy, że nowe umowy zaczną się z końcem zakończenia starych tych umów, czyli 

będzie przesunięcie w dwóch sektorach. Jedne sektory będą od 1 lipca, dwa następne  

od 1 sierpnia.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Ale do kiedy.” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „I do kiedy będą? Żeby to się skończyło równocześnie 

to przetargi są na 24 miesiące i na 25 miesięcy, żeby się wszystkie równo skończyły w tym 

2026 roku.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała [z sali]: „Czyli teraz będą dwa różne.” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Dwa różne terminy – tak. Więc w ten sposób.”  

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Miejmy nadzieję, że tak będzie.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „A druga sprawa związana 

z ilością…” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Ilość worków, które szacowane są do przetargu 

wynika również z naszych wewnętrznych regulaminów, tutaj w sensie aktów prawa 

miejscowego. Tak jest to zapisane w regulaminach, że… i dopóki to się nie zmieni to w tej 

chwili nie było możliwości w nowych przetargach zapisać inaczej, ale myślę, że jest to do 

przedyskutowania i uwzględnienia w późniejszym terminie, aczkolwiek mam takie informacje 

od firm, że jeżeli mieszkańcy potrzebują większej ilości worków to firmy też udostępniają 

większe ilości wedle potrzeb.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała [z sali]: „Nieprawda.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czyli osoba 

zainteresowana powinna bezpośrednio do firmy zgłosić się, tak?” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Tak, dokładnie.” 

 

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała [z sali]: „Ale odmawia.” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „To prosimy  

o informacje gdzie.” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Właśnie prosimy o informacje, bo my apelujemy do 

firm i nie było takich z naszej strony tutaj informacji od firmy, że nie jest to możliwe. Mają się 

zgłosić do siedziby firm i jest taka możliwość.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „To prosimy  

o informacje gdzie.” 

 

Pani Dorota Kalwasińska Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Kształtowania Środowiska powiedziała: „Będziemy jakoś monitować.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dobrze. Dziękuję bardzo. 

Czy jeszcze są pytania do Pani ze strony Państwa radnych? Nie będziemy głosować tego 

materiału, bo nie jest to materiał sesyjny, tylko informacyjny. Przechodzimy do punktu 

następnego.” 

 

Ad pkt. 10  

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka zaproponowała, aby projekty uchwał na 

drukach nr 1127 i 1128 omówić razem. Radni wyrazili zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 1127 oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 

(druk nr 1128) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1127 z autopoprawką stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 1128 z autopoprawką stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „I tutaj również będziemy 

prosić Pana skarbnika, żeby tak króciutko omówił nam zmianę Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 z autopoprawką oraz uchwałę zmieniającą 

Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 również z autopoprawką. Uprzejmie prosimy  

o wprowadzenie.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, więc tak w skrócie.  

W przedstawionych Państwu uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów o 3 miliony  

170 tysięcy, w tym dochody bieżące wzrastają o 5 milionów 476 tysięcy, a majątkowe maleją 

o 2 miliony 305 tysięcy. Zwiększamy również wydatki o 9 milionów 501 tysięcy, z czego 

wydatki bieżące rosną o 7 milionów 129 tysięcy, a wydatki majątkowe o 2 miliony  

373 tysiące. Największe jednostkowe zmiany dotycząc zwiększenia dochodów o 760 tysięcy  

z tytułu części rozwojowej subwencji ogólnej. Zwiększenie dochodów o 2 miliony 396 tysięcy 

z tytułu subwencji oświatowej. Zwiększenie dochodów z tytułu zwrotu udzielonych w 2023 

roku dotacji o 1 milion 335 tysięcy. Zwiększenie dochodów o 150 tysięcy z tytułu renty 

planistycznej. Zwiększenie dochodów o 320 tysięcy z tytułu odsetek bankowych. Zwiększenie 

przychodów z tytułu wprowadzenia do budżetu wolnych środków z roku 2023 o 1 milion  

194 i do tego jeszcze 825 tysięcy w autopoprawce, więc to są 2 miliony dwadzieścia kilka 

tysięcy złotych. Zwiększenie wydatków ze środków własnych i jednocześnie zmniejszenie 

wydatków ze środków obcych o 164 tysiące na modernizację Orlika przy Zespole Szkół nr 1  
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w związku ze zmianą harmonogramu wypłaty środków na jego modernizację. Tutaj 

planowaliśmy uzyskanie 400 tysięcy z jakimś tam haczykiem, dostaliśmy 700, natomiast na 

ten rok będzie to tylko 300, a 400 w roku 2025. Zwiększenie wydatków na zadaniu 

Modernizacja Orlika przy SP 23 o 1 milion 230 i jednocześnie zwiększenie dochodów 

pozyskanych z Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej Mazowsze dla 

Sportu. Na to zadanie 227 tysięcy. Zwiększenie wydatków 1 milion 235 tysięcy na 

wzmocnienie bezpieczeństwa informacji i zapewnienie ciągłości działań systemów IT  

i jednocześnie zwiększenie dochodów pozyskanych w ramach programów funduszy 

europejskich na rozwój cyfrowy w wysokości 833 tysiące. Zwiększenie wydatków na pierwsze 

wyposażenie nowobudowanego budynku przy USC – 120 tysięcy. Zwiększenie wydatków na 

budowę oświetlenia przy ulicy Jordanowskiej – 140 tysięcy. Zwiększenie wydatków  

o 300 tysięcy na opłaty za usługi wodne dla Wód Polskich. Zwiększenie wydatków – 120 

tysięcy złotych – na dotacje dla politechniki na wyposażenie laboratoriów. Zwiększenie 

wydatków o 319 tysięcy na dotacje na prace konserwatorsko-restauratorskie przy zabytkach. 

Zwiększenie wydatków na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla wszystkich jednostek 

miejskich o 3 miliony 156 tysięcy. Zwiększenie przychodów z nadwyżki roku 2023 na zadanie 

dotyczące ochrony środowiska w wysokości 2 miliony 109 tysięcy z przeznaczeniem na 

dotacje na wymianę źródeł ciepła – 250 tysięcy, nasadzenie zieleni – 1 milion 579 tysięcy, 

utrzymanie sieci kanalizacji deszczowej – 115 tysięcy, konserwację i pielęgnację zieleni – 165 

tysięcy. Kolejne to zwiększenie przychodów z nadwyżki roku 2023 dotyczące przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomanii w wysokości 425 tysięcy złotych i jednocześnie zwiększenie 

wydatków na te działania w tej samej wysokości. Zwiększenie dochodów o 215 tysięcy  

z tytułu czynszów w ZBK i jednocześnie zwiększenie wydatków na zarządzanie 

nieruchomościami o tą samą kwotę. Zwiększenie dochodów o 142 tysiące złotych z tytułu 

odszkodowań od Energi za zezwolenie na usunięcie drzew i jednocześnie zwiększenie 

wydatków na konserwację i pielęgnację zieleni o tą samą kwotę. Zmniejszenie wydatków  

w 2023 roku na budowę żłobka przy ulicy Kossobudzkiego o 1 milion 461 i zmniejszenie 

dochodów z budżetu państwa o 800 tysięcy złotych, jednocześnie zwiększenie wydatków na 

ten cel o kwotę 1 milion 135 tysięcy złotych oraz zwiększenie dochodów z budżetu państwa  

o 753 tysiące złotych w roku 2025. Zwiększenie dochodów pozyskanych od marszałka 

województwa mazowieckiego na modernizację oświetlenia scenicznego w POKiS-ie  

o 200 tysięcy i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten cel o tą samą kwotę. Zmniejszenie 

wydatków na przebudowę ulicy Łukasiewicza – 380 tysięcy. Zmniejszenie wydatków na 

przebudowę ulicy Batalionów Chłopskich – 199 tysięcy. Zwiększenie wydatków o 150 tysięcy 

na naprawy dróg po zimie i zwiększenie wydatków o 380 tysięcy złotych na przebudowę 

nawierzchni ulicy Parcele. Zwiększenie wydatków o 334 tysiące złotych na modernizację 

budynku SP 6. Zwiększenie wydatków o 148 tysięcy na remont instalacji  

wodno-kanalizacyjnej w Zespole Szkół Budowlanych. Zmniejszenie wydatków w roku 2025 na 

rozbudowę żłobka przy ulicy Kleeberga o 179 tysięcy. Zwiększenie wydatków w roku 2025 

środków na projektowanie modernizacji pomieszczeń zaplecza w SP 23 – 100 tysięcy złotych. 

I autopoprawka. Przesuwamy środki na zadaniu Zagospodarowanie terenu przy ulicy 

Czerwonych Kosynierów – 2 miliony 385 tysięcy – z roku 2024 na 2025, ponieważ 

projektowanie kończy się w październiku tego roku, w związku z tym sama budowa… może 

być przetarg w tym roku, ale rozpocznie się pewnie w roku następnym. Kolejne to 

zwiększenie wydatków na modernizację sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 6  

– 368 tysięcy. Kolejna to modernizacja pomieszczeń w budynkach Jagiellonki – 600 tysięcy. 

Kolejne zwiększenie to modernizacja budynku Miejskiego Przedszkola nr 33 – zwiększenie  

o 170 tysięcy. Oraz wprowadzenie zadania Budowa i przebudowa ulicy Strzeleckiej, 

Powstańców Styczniowych, 8 Pułku Artylerii Lekkiej i Maneżowej – 2 miliony na rok 2024,  

3 miliony na rok 2025. I jeszcze dwa dodatkowe wpływy i dochody i wydatki i zwiększenie  

w budżecie. Jeden to w związku z przystąpieniem przez gminę do realizacji projektu unijnego 

„Kompleksowe wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 

zwiększono dochody budżetu miasta o 287 tysięcy złotych i jednocześnie o tą samą kwotę 

zwiększono wydatki na zadaniu realizacja projektu „Kompleksowe wsparcie – daje oparcie”.  

I drugie, na podstawie decyzji wojewody mazowieckiego zwiększony został o kwotę  

200 tysięcy złotych plan dotacji celowej na realizację bieżących zadań z Programu 
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kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” i jednocześnie o tę kwotę oraz o dodatkowy 

wkład ze strony miasta – 40 tysięcy – zwiększono wydatki na zadaniu Wydziału Inwestycji  

i Remontów: utworzenie Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. To takie 

największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaramy się odpowiedzieć.” 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Bardzo dziękuję. Czy ktoś 

ze strony Państwa radnych ma pytania do Pana skarbnika związane z tymi dwiema 

uchwałami? Bardzo proszę. Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania. Głosujemy 

zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050  

z autopoprawką – druk 1127.” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 1127): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 

2024 z autopoprawkę – druk 1128. Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 1128): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Uprzejmie dziękuję. 

Przechodzimy do druku 1116.” 

 

3) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk  

nr 1116) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1116 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały są pytania? Nie ma, wobec tego przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę. 1116.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1111.” 
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4) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1111 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Bardzo proszę o 

głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do uchwały pomieszczonej na druku 1112.” 

 

5) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1112 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję Państwu bardzo 

serdecznie. Druk 1113.” 

 

6) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasta Płock za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach (druk nr 1113) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1113 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały są pytania? Jeżeli nie ma to przechodzimy do głosowania.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1114.” 
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7) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz 

realizacji projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla 

pracujących osób z zagranicy” (Informal  and Voluntary Services for Work Based 

Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1114 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Kto z Państwa radnych 

jest za pozytywną opinią projektu?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1126.” 

 

8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: 

„Kompleksowe wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu 

Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1126 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy ktoś z Państwa ma 

pytania do tego? Jeśli nie to przechodzimy do głosowania.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. Druk 

1115.” 

 

9) określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na nie 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 

2024 (druk nr 1115) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1115 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania. Druk 1115.” 
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Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1117.” 

 

10) przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Płocku za 2023 rok (druk nr 1117) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1117 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały, do tego materiału macie Państwo pytania? Jest z nami Pan dyrektor. Jeżeli nie to 

głosujemy druk 1117.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1118.” 

 

11) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2023 rok” (druk 

nr 1118) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1118 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały, do tej informacji macie Państwo pytania? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania. 

Druk 1118.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Bardzo dziękuję. Druk 

1119.” 
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12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku (obr. 8) (druk nr 1119) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1119 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Jeżeli nie ma pytań do 

tego projektu to proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do druku 1120.” 

 

13) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 

Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 1120) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1120 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie to proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Bardzo dziękuję. Druk 

1121.” 

 

14) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu i udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży prawa własności nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy-Miasto Płock oznaczonej nr 302 o pow. 506 m2 położonej w Płocku przy ul. 

Kredytowej (druk nr 1121) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1121 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania. Druk 1121.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1122.” 

 

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Płocku przy ul. Tadeusza Gajcego 7, w obrębie 7 „Działki”, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi działek 364/2, 364/3, 364/4 (druk nr 1122) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1122 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania.” 

 

Wynik głosowania: 

- 3 głosy – za, 

- 1 głos – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Druk 1123.” 

 

16) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków (druk nr 1123) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1123 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Tu mamy wykaz dotacji. 

Druk 1123. Do tego projektu uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie to prosimy o 

głosowanie. Druk 1123.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Druk 1124.” 
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17) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji (druk nr 1124) 

 

Projekt uchwały na druku nr 1124 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „I również jest wykaz w tej 

uchwale. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie mamy. Prosimy o głosowanie. Druk 

1124.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Serdecznie Państwu 

dziękuję. Przechodzimy do druku 1129.” 

 

18) zmiany uchwały nr 375/XXI/2016 Rady Miasta Płocka z dnia 30 sierpnia 2016 

r. w sprawie powołania Płockiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, zmienionej 

uchwałą nr 88/V/2019 Rady Miasta Płocka z dnia 28 lutego 2019 r. oraz uchwałą nr 

507/XXX/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 r. (druk nr 1129). 

 

Projekt uchwały na druku nr 1129 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Czy do tego projektu 

uchwały macie Państwo pytania? Jeżeli nie, to przechodzimy do głosowania. Druk 1129.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Na dzień dzisiejszy 

wyczerpaliśmy porządek. W sprawach różnych nie ma żadnych punktów. Ponieważ jest to 

ostatnia Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej w tej kadencji, chciałabym 

Państwu serdecznie podziękować za współpracę, szczególnie moim kolegom i koleżankom 

radnym, którzy pracowali ze mną przez tak długą kadencję, bo troszeczkę wzmocnioną 

czasem. Serdecznie dziękuję wszystkim osobom, które przygotowywały dokumenty na 

komisję. Szczególnie serdecznie oczywiście dziękuję przedstawicielowi biura rady, czyli Pani 

Małgosi Danieluk, która zawsze dba o nas i zawsze była pomocna swoją wiedzą i 

doświadczeniem. I dziękuję serdecznie oczywiście przedstawicielom Pana prezydenta, Pana 

skarbnika i wszystkim służbą, które pracują, ale również służbą, które pracują z nami, czyli 

przedstawicielom policji, straży miejskiej, straży pożarnej i wszystkich służb, które dla nas 
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pracowały. Dziękuję serdecznie, bo to była duża przyjemność z Państwem pracować, dużo się 

nauczyłam przez ten okres tej kadencji i to doświadczenie z pewnością pozytywnie wpłynie 

na mój rozwój emocjonalny i społeczny. Serdecznie Państwu dziękuję.” 

 

Ad pkt. 12 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani radna Małgorzata Struzik Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Płocka powiedziała: „Do miłego zobaczenia 

jutro na sesji.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarbu, Budżetu  

i Gospodarki Finansowej  

/-/ Małgorzata Struzik 

 

 

 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 

 

 

 

 

 

 


